
Hyvinvointialuejohtajan 
ajankohtaiskatsaus

21.11.2022 aluevaltuusto

Ilkka Luoma

hyvinvointialuejohtaja



Ajankohtaista

• Henkilöstöasiat keskusteluttavat nyt eniten

• mm. vastuuyksikköpäälliköiden palkkaus

• Palkkaharmonisointi (aikataulu, mikä on harmonisointia ja mikä ei?) 

• Vastuuyksikköpäälliköiden rekrytointi etenee

• Osittain tarvitaan vielä uusi hakukierros

• Henkilöstöjaoston palkkauslinjaukset keskusteluttavat

• Meneillään oleva yhteistoimintalain mukainen yhteistoimintamenettely keskusteluttaa ja 

aiheuttaa huolestuneisuutta (lakisääteinen talousarvioprosessiin liittyvä)

• Sote-järjestämissuunnitelman kannalta olennaisten uusien palvelumuotojen valmistelu ja 

niihin liittyvät hankintapäätökset etenevät

• Tulevaisuuslautakunta työllistetty => paljon etuisuuksiin liittyviä asioita päätöksenteossa 
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